
Viime viikkoina olemme saaneet nähdä, miten kireälle viritetty suomalainen 
sosiaali- ja terveydenhuolto on. 

Jo valmiiksi jatkuvaan venymiseen tottuneet sosiaali- ja terveysalan  
ammattilaiset ovat joutuneet venymään entisestään – ja varautuvat  
venymään lähiviikkoina aina vain enemmän.

Kun koronakriisi sitten joskus loppuu, sote-alan kriisi valitettavasti jatkuu.

Nyt on kysymys hyvinvointipalveluiden tulevaisuudesta. Meidän kaikkien  
hyvästä hoidosta ja hoivasta.

Me tarvitsemme alalle uusia koulutettuja ja motivoituneita tekijöitä.  
Meidän on myös pakko yrittää pitää kiinni alalla jo työskentelevistä osaajista. 

Me tarvitsemme sosiaali- ja terveysalalle riittävät resurssit, kohtuulliset  
työolot ja työn vaativuutta vastaavan palkkauksen.

Me tarvitsemme tätä varten tukipaketin, jolla sote-alan kriisi ihan  
oikeasti korjataan.

Sosiaali- ja terveysala on tulevaisuudessa pakko nähdä alana, johon  
todella tahdotaan panostaa. Se ei voi olla vain kuluerä, joka yritetään  
pitää mahdollisimman pienenä.

Tämän laajemman ja jo pitkään kehittyneen kriisin ratkaiseminen on  
lopulta päättäjien tehtävä. 

Rahaa löytyy tärkeisiin asioihin yleensä viimeistään silloin, kun on ihan pakko.

Sosiaali- ja terveydenhuollossa se pakko on nyt.

#sotekriisi #meolemmeratkaisu

Hoitoala  
ei toivu  

ilman tukea.


